
Милош Вучевић: Игор Мировић би био добар кандидат за премијера Војводине
среда, 01 јун 2016 08:32

Републичка и покрајинска влада би требало да буду формиране до средине јуна, изјавио
је вечерас један од четири нова потпредседника СНС Милош Вучевић, додавши да би
Игор Мировић био добар кандидат за покрајинског премијера.

  

  

Он је у емисији "Пресинг" ТВ Н1 рекао да ће за сада у покрајинској влади учествовати
СНС и СВМ, али да постоји велика заинтересованост других странака.

  

Говорећи о републичкој влади, Вучевић је рекао да ће ускоро све бити познато.

  

"Идеја да се прво конституиш�е скупш�тина , након чега СНС позива друге странке које
су заинересоване за формирање не само владе, него и политичких циљева", каж�е
Вучевић, додавши да очекује да ће "неки који су били министри у овој влади да буду и у
овој која се формира".

  

Говорећи о променама које су се десиле на седници СНС, Вучевић ка�е да је идеја била
да ова странка "покаж�е да су промене и променљивост неш�то ш�то је неопходно
Србији".
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"Унутар странке постоји бојазан да део наш�ег чланства, део локалних функционера,
опијен вла�шћу не залута у један елитизам, и напусти концепт СНС. То је пре свега
народна странке и не сме бити елитистичка странка и не смемо дозволити да се деси
оно �то се десило ДС-у 2008. Десило се да су се потпуно отуђили од народа, и грађани
су их казнили", каж�е Вучевић.

  

Говорећи о протестима на РТВ, након �то је смењен читав управни одбор и постављен
нов, он каж�е да ти догађају немају везу са политиком.

  

"Смене у РТВ - никаква веза са победом СНС. Како долазимо до те везе? Промене у РТВ
су кренуле јо� пре 5 месеци. Каква политичка воља мож�е да утиче на то? Гледам
правнички, не знам како да дођем до те паралеле", каж�е Вучевић.

  

Потпредседник СНС додаје да је и протест због руш�ења у Савамали политички, иако
покуш�ава да се дефиниш�е као грађански, пош�то има "политичке циљеве".

  

Говорећи о променама у комуналним предузећима у Новом Саду, Вучевић каж�е да је
много урађено, али да није још� задовољан.

  

"Нисам комунални манекен, да каж�ем да је све супер после мог мандата", каж�е
Вучевић.

  

Вучевић је рекао да ће остати градоначелник Новог Сада и поред нове фукције у
странци.

  

"Претпостављам да ћу добити подрш�ку већине одборнике скупш�тине града. Циљ је да
заврш�им неке инвестиционе планове, а у међувремену бих разговарао са страначким
колегама о неком ко би био следећи кандидат. После јуна 2016. се нећу виш�е
кандидовати за градоначелника Новог Сада", ка�е Вучевић.
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Он додаје да постоје кривичне пријаве против Бојана Пајтића, које потврђују наводе које
је износио на његов рачун током предизборне кампање.

  

"Ш�та се даље деш�ава у туж�илаш�тву, није питање на које ја могу да одговорим.
Постоје сумње да је било кривичних дела у кориш�ћењу пара из покрајине. То могу да
тврдим. Да ли ће ко и када одговарати, није питање на које неко из политике мож�е да
одговори. Али ја могу да указујем на очигледно крш�ење закона", ка�е Вучевић.

  

Вучевић такође сматра да је цивилизацијски и нормалан потез да за 15. годиш�њицу
убиства председника Владе Зорана Ђинђића да се подигне споменик.

  

(Танјуг) 
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